
 

                                       Protokół nr 37 

                             z   posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

                               Rady Gminy Krzemieniewo  

                             w dniu  10 grudnia   2013    

 

   

    Dnia 10 grudnia  2013  o godzinie 13.00 otwarto posiedzenie Komisji Rewizyjnej . 

    Przewodniczący komisji powitał zebranych i  zaproponował następujący porządek obrad. 

1. zapoznanie się  ze  wstępnym podziałem planowanej nadwyżki budżetowej ,    

2. omówienie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Gminy  

    3.  wolne głosy i wnioski  

    Lista obecności na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.  

    

 

Ad. pkt.1  

Komisja  przedyskutowała wątpliwości , powstałe po dokładnym przedstawieniu projektu 

budżetu gminy na rok 2014 na  posiedzeniu Komisji w miesiącu listopadzie.  

Po wysłuchaniu wyjaśnień Wójta i Skarbnika Gminy , Przewodniczący Komisji poprosił 

zebranych aby wypowiedzieli się w sprawie omawianego projektu budżetu na rok przyszły.  

Komisja jednomyślnie wypowiedziała się , że będzie głosowała za przyjęciem budżetu gminy 

na rok 2014 .  

 

W dalszej kolejności Skarbnik gminy poinformowała, że wstępne wyliczenia wskazują ,  

że na koniec 2013 roku gmina powinna wygospodarować nadwyżkę budżetową w kwocie 

2.300.000 zł  

Radnym przedstawiono wstępny podział planowanej nadwyżki , którą zamierza się 

sfinansować następujące wydatki ;  

LP  Nazwa zadania     proponowane zadania  

       z nadwyżki budżetowej  

1  Budowa kanalizacji w Pawłowicach 

 

                     300 000,00 zł  

2 Wodociągowanie wsi Mierzejewo 

 

                     520 000,00 zł  

4 Budowa ścieżki Lubonia -Oporówko   

 

                     150 000,00 zł  

5 Budowa  ścieżki Zbytki do nowej drogi  

+ wykup gruntów  

                     600 000,00 zł  

17 opracowanie koncepcji kanalizacji 

gminy  

                        70 000,00 zł  

18 budowa drogi Zbytki-Krzemieniewo - 

usterki  

                        70 000,00 zł  

19 remont chodników przy drogach 

powiatowych  w  

                     200 000,00 zł  

 Oporówku , Kociuach ,Garzynie-

Drobninie   

 

20 wykup nieruchomości w Pawłowicach 

+ remont  

                     290 000,00 zł  



21 remont chodnika w Starym Belęcinie                            5 000,00 zł  

22 remont drogi w Górznie do sanatorium                          30 000,00 zł  

23 zakup witaczy ( do zamontowania przy 

drodze  krajowej )  

                        50 000,00 zł  

24 doposażenie  wigwamu w Bojanicach                          15 000,00 zł  

25 rezerwa na wydatki inwestycyjnej   

 razem                    2 300 000,00 zł  

   

Radni przedyskutowali proponowane zadania  Wyjaśnień udzielał Wójt Gminy.  

Informacja przedstawiona radnym nie wymagała podjęcia w tej sprawie jakiejkolwiek decyzji 

z uwagi na to, że  nadwyżkę  będzie można  wprowadzić jako przychód budżetu  dopiero po 

zamknięciu roku budżetowego.   

 

 

 

Ad. pkt. 2  

Wójt Gminy omówił projekty uchwał , które umieszczone zostały w porządku obrad na 

najbliższej sesji Rady Gminy tj. uchwała w sprawie diet radnych , uchwala w sprawie 

programu profilaktyki przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii w roku 2014 .  

Poinformowano radnych o zmianie  uchwały budżetowej na rok 2013 w której dokonane będą 

tylko zmiany techniczne przygotowujące budżet do zamknięcia roku .  

 

 

 

Ad. pkt. 3  

W ramach wolnych głosów i wniosków radni pytali Wójta jak przebiega  prowadzona przez 

urząd gminy kontrola  wywozu nieczystości płynnych z gospodarstw domowych .  

Radny Zbigniew Ptak przedstawił przebieg spotkania , które organizowała Spółdzielnia 

Mieszkaniowa w Garzynie w sprawie ścieków  i niedziałającej oczyszczalni ścieków 

należącej do Agencji Własności Rolnej Skarbu Państwa.   

    

Ustalono , że ostatnie w tym roku posiedzenie Komisji odbędzie się w dniu 18 grudnia 2013 o 

godzinie 9.00. Tematem posiedzenia będzie kontrola pozyskanych w roku 2013 środków 

zewnętrznych . liczba złożonych wniosków  o środki zewnętrzne oraz podsumowanie pracy 

Komisji .  

 Na powyższym protokół zakończono.  

 

 

       protokółowała D.A                                                 Przewodniczący Komisji  

 

                                                                                         (-) Radosław Sobecki  

       

 

     

 

  

 

 

 

    



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


